新界鄉議局元朗區中學 申請 2025/26 學年中一候補學位 個人資料收集聲明

- 1. 申請者所提供的資料,只作本校中一學位申請之用,選拔程序完成後,所有申請者的資料,將於一年內全部銷毀。
- 2. 申請者必須按本校表格的要求及於本校處理本表格的過程中提供個人資料。假如你沒有提供該等個人資料,本校可能無法辦理或繼續處理申請。
- 3. 申請者有權要求查閱及更正你的個人資料。如需查閱或更正個人資料,請以書面向以下人士提出:香港新界元朗教育路123 號中一學位分配組副校長或電郵至 nthykyldss@edb.gov.hk。

NT Heung Yee Kuk Yuen Long District Secondary School Application for S.1 Places of 2025/26 after the Release of SSPA Results Personal Information Collection Statement

- 1. Personal data provided by the applicants will only be used by the School for processing the application for admission to Secondary One. When the selection process is completed, such data of all applicants will be destroyed within a year.
- 2. The provision of personal data required by the application form of the School and during the processing of this form is obligatory. In the event that you do not provide those personal data, the School may not be able to handle or further process the application.
- 3. The applicant has a right to request access to and correction of your personal data. Request for access or correction of personal data should be made in writing to Assistant Principal of the Application for S.1 Place team, 123 Kau Yuk Road, Yuen Long, N.T., Hong Kong, or email to nthykyldss@edb.gov.hk.